
Årsberetning fra gårdlaugets bestyrelse 2014 
 
Vedligehold 
I 2014 har der været følgende vedligeholdelsesopgaver  
• Opretning af fliser enkelte steder 
• Reparation af havelåger 
• Udskiftning af stolpe ved plankeværk ved KPG 70. 
• Maling af stakit mellem affaldsbeholdere og tørreplads og opbinding af vinstokke 
• Reparation af pilehegn ved KPG. 
• Udskiftning af sand i sandkassen 
• Fylde op med sand på brosten langs plankeværk i Sankt Pauls Gade 
• Eftersyn og reparation af tørresnore 
• Flismaskine slebet og repareret 
 
Der har været gartner til at fjerne det træ, der væltede i stormen i efteråret samt at fælde et 
akacietræ ved ’Pilehuset’ og det midterste akacietræ uden for plankeværket i Skt. Pauls 
Gade dels for at give mere lys til beboerne og dels for at give mere plads til de to øvrige 
træer. Gartneren rodfræsede efter fældning for at forhindre, at der vokser nye akacietræer 
op. Derudover blev æbletræet beskåret og ved en fejl blev det lille æbletræ fældet. 
Gartneren beskar også buske og kirsebærtræet. 
 
Havemøbler 
Det var hensigten at oliere havemøblerne på en af havedagene her i foråret, men da for få 
har mødt op, har vi måttet undlade dette, da en hel del kræfter er brugt på at få styr på 
storskraldsrummet. Se dette punkt.  
 
Beplantningsgruppen 
Det er hensigten, at afholde en møde i beplantningsgruppen og således fortsætte med 10 
års planen i 2015. 
 
Havedag 
På havedagene er der ud over vedligeholdelsesopgaverne blevet luget og fejet og klippet 
buske samt ryddet op i storskraldsrummet og på affaldsområdet. Bestyrelsen opfordrer 
alle beboer til at deltage i havedagene, da det kan knibe med bl.a. at få malet og olieret 
havemøbler. Det er svært at nå de planlagte opgaver, så vi har måttet prioritere 
opgaverne. Heldigvis er der nogle, der slår græs løbende, men til havedagene er det som 
regel de samme, der deltager. Så PLEASE! Kom og vær med, det er faktisk hyggeligt. 
 
Hyggedage 
Traditionen tro blev der tændt juletræ og serveret glögg og æbleskiver d. 30. november. 
Desværre har det ikke været muligt at gennemføre sommerfesten, da ingen har haft tid til 
at stå for arrangementet. Bestyrelsen håber der vil være opbakning til en fest i 2015, hvor 
gården har 25 års jubilæum. 
 
Affald 
Bestyrelsen kan i perioder være ret frustreret over, at folk ikke sorterer deres affald 
ordentligt, og at storskraldsrummet ligner noget, der er løgn.  



Bestyrelsen planlægger at lave en kampagne, hvor der omdeles noget materiale til alle 
beboere. Der er blevet hængt sedler op på døren til storskraldsrummet, men det synes 
ikke at have nogen effekt. Vi vil opfordre alle til at være mere omhyggelige med 
bortskaffelse af affald og storskrald. 
Der er kommet en ekstra papbeholder, som erstatter en af papirbeholderne, da behovet 
for at komme af med pap synes større. 
 
Cykelskure 
Cykelstativerne i cykelskurene mod Skt. Pauls Gade er fjernet for at give bedre plads til 
cyklerne. Bestyrelsen påtænker en ny cykelrazzia i 2015. 
 
Cykel p-plads på Skt Pauls gade 
Bestyrelsen har modtaget svar fra kommunen om ekstra cykel p-plads uden for gården 
ved at inddrage en eller flere af parkeringspladserne ud for legepladsen til cykelparkering. 
De er meget positive, idet der skal nedlægges flere p-pladser, og oplyser, at det vil være 
med i deres overvejelser. 
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